

42-212 c.7

Published by the Authority of  
The HON. W. D. EULER, M.P.,  
Minister of Trade and Commerce

Publié par ordre de  
L'honorable W. D. EULER, M.P.,  
Ministre du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS  
CENSUS OF INDUSTRY - FORESTRY BRANCH  
OTTAWA - CANADA

BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE  
RECENSEMENT INDUSTRIEL - SECTION FORESTIERE  
OTTAWA - CANADA

Dominion Statistician: R. H. Coats, LL.D., F.R.S.C., F.S.S. (Hon.) Statisticien du Dominion  
Chief of Forestry Branch: R. G. Lewis, B.Sc.F., Chef, Section Forestière

CARRIAGES, SLEIGHS AND VEHICLE SUPPLIES.  
1934.

Ottawa, December, 1935. - The Carriage Sleigh and Vehicle Supply industry includes all establishments engaged wholly or principally in the manufacture of complete vehicles, such as carriages, wagons and sleighs, or vehicle supplies, such as spokes, hubs, rims, axles and other wooden parts. There are, however, a number of establishments classified in other industrial groups which make such products as a side line.

There were 215 establishments in this group in 1934, distributed as follows: Quebec 125, Ontario 49, Nova Scotia and New Brunswick 13 each, Prince Edward Island 5, Saskatchewan 4, Manitoba 3, Alberta 2 and British Columbia 1.

The table below gives the principal statistics of the industry for 1933 and 1934. In spite of decreases in the number of establishments, capital invested, fuel and electricity used, increases are reported for the other items. The value of products in 1934 is 6.4 per cent greater than the previous year; the number of employees has increased by 2.5 per cent and the salaries and wages paid are higher by 6.8 per cent.

Further details concerning this group will be given in the printed report on the Wood-Using industries, to be issued at a later date.

VOITURES, TRAINEAUX ET PIECES DE CHARRONNERIE  
1934.

Ottawa, décembre 1935. - L'industrie des voitures, traîneaux et pièces de charbonnerie comprend tous les établissements dont l'occupation exclusive ou principale consiste dans la fabrication de véhicules complets, comme les voitures, charrètes et traîneaux, ou de pièces de charbonnerie, comme les rais, moyeux, jantes, essieux et autres pièces en bois. Il y a, toutefois, un certain nombre d'établissements, classés dans d'autres groupes industriels, qui fabriquent de tels articles en à côté.

Il y avait 215 établissements dans ce groupe en 1934, distribués comme suit: Québec 125, Ontario 49, Nouvelle-Ecosse 13, Nouveau-Brunswick 13, Île du Prince-Edouard 5, Saskatchewan 4, Manitoba 3, Alberta 2 et Colombie Britannique 1.

Le tableau ci-dessous donne les principales statistiques de l'industrie pour 1933 et 1934. En dépit de baisses dans le nombre d'établissements, le capital engagé, le combustible et l'électricité, des augmentations sont constatées pour les autres item. La valeur des produits en 1934 est de 6.4 p.c. supérieure à celle de l'année précédente; le nombre d'employés a monté de 2.5 p.c. et les salaires et gages payés ont augmenté de 6.8 p.c.

Le rapport imprimé sur les Industries Utilisant le Bois, qui paraîtra plus tard, donnera de plus amples détails sur cette industrie.

Principal Statistics

Principales Statistiques

Items	Unit	1933	1934	Unit	Item
Establishments .....	No.	222	215	nomb.	Établissements.
Capital invested .....	\$	2,913,914	1,891,772	\$	Capital engagé.
Employees on salaries.....	No.	265	257	nomb.	Employés à salaire.
Salaries paid.....	\$	189,642	168,966	\$	Salaires payés.
Employees on wages.....	No.	303	325	nomb.	Employés à gages.
Wages paid .....	\$	193,901	240,562	\$	Gages payés.
Fuel used.....	\$	25,382	21,556	\$	Combustible.
Electricity purchased.....	Kw.h.	573,540	448,244	kw.h.	Électricité achetée.
Electricity purchased.....	\$	17,973	14,339	\$	Électricité achetée.
Cost of materials.....	\$	294,805	316,338	\$	Coût des matières premières.
Value of products.....	\$	974,916	1,037,376	\$	Valeur de la production.

STATISTICS CANADA LIBRARY  
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010660598

5.0 L1E .5H